



GGQD-021W型卧式旋转气动打标机

GGQD-021W Type Horizontal rotary pneumatic marking machine

工件在卡盘上，以工件内径正爪或反爪支撑定位，打标头Z轴上下行程300mm,左右行程200mm,根据工件的直径及打标位置调节最佳打标间距。实现在大型工件圆周面360°方向打标。(打标头调整为立式，也可适用于各种产品、零部件、标牌等工件上打标)。

The workpiece in the chuck, workpiece diameter to internal or external jaws support localization, marking the Z axis travel around 200mm under 300mm, stroke, almost according to the diameter of the workpiece and the marking position adjusting optimum marking spacing. Realize the marking in 360 large workpiece circumference direction. (marking the adjustment for the vertical, but also applicable to a variety of products, parts and components, and other signs of workpiece marking).

GGQD-021D型多工位旋转气动打标机

GGQD-021D Type Multi station rotary pneumatic marking machine

适用于在大型圆柱类的工件上沿圆周外圆(360°)方向、或内径(360°)方向上打标。

Applicable to large cylindrical workpiece along the circumference of the outer circle (360 degrees) direction, or the inner diameter (360 degrees) direction to marking.



● 技术参数		
型号	GGQD-021W	GGQD-021D
控制形式	全封闭控制柜	
打标幅面	150x100mm	150x100mm
	200x100mm	200x100mm
	300x200mm	
打标深度	0.1-2mm(视材料)	
打标速度	50-80mm/s	
旋转装置	标配 φ 125mm/选配 φ 80mm φ 160mm	
整机耗电功率	220V ± 10%/50Hz/1000W	
气源需求	0.4-0.6Mpa干燥纯净空气	

● Technical data		
Model	GGQD-021W	GGQD-021D
Forms of control	Fully enclosed control cabinet	
Marking format	150x100mm	150x100mm
	200x100mm	200x100mm
	300x200mm	
Marking depth	0.1-2mm(according to materials)	
Marking speed	50-80mm/s	
Rotating device	Standard φ 125mm/Optional φ 80mm/φ 160mm	
Power consumed	220V ± 10%/50Hz/1000W	
Gas supply needs	0.4-0.6Mpa dry clean air	